
 
 
 

Témata se týkají restů od minulé zprávy a z poslední 80. schůze výboru. 
 
 
Rozdělení činností členů výboru – dosud neprovedeno (úkol z 77. schůze) 
 
Úklid – žádný pokrok, výbor nakonec rozhodl o vypovězení současné smlouvy 
s Andulkou a přechod k jinému poskytovateli služby (zpět Poresta?)  
 
Úpravy elektro – žádný pokrok, zatím stále není k dispozici projekt, který by 
dvě uvažované varianty úprav definoval a odhadl finanční náročnost  
 
Kolaudace zásobovací cesty – žádný pokrok, projektantem čerstvě vytyčené 
změny požárních úseků oproti původnímu projektu (dohoda z r. 2016...)  
 
Soužití s ubytovací službou – žádný pokrok s ohlašováním identit hostů výboru 
s výjimkou úspěchu částečného snížení hluku po kontrole cizineckou policií 
 
Získání správných údajů odečtů vody – po uzávěrce zápisu schůze č. 80 čísla 
poskytnuta, představují opravdu zatím nejlepší výsledek s rozdílem pod 1 % 
 
Uvedení identit uživatelů RFID – žádný pokrok, čipy vydány na výslovný 
požadavek výboru, zatím v rozporu s usnesením shromáždění a smlouvou 
 
Poskytnutí účetní závěrky 2018 v .pdf – do uzávěrky této kontroly bez pokroku, 
revizoři provedli z papírových podkladů, s omezeními z toho vyplývajícími 
 
Vyčištění slaboproudého rozvaděče v 4. patře – rozhodování o tomto úkonu 
odloženo na příští schůzi výboru; hrozí poškození techniky přehřátím 
 
Výpadky IR přísvitu v klubovně – bez stanoviska, prostor tedy není za sníže-
ných světelných podmínek chráněn (obsahuje i záznamový server systému) 
 
Protokol 150.000 úkonů RFID – posláno dodavatelem výboru, se základním 
vyhodnocením posledního časového období a obsahující doporučení 
 
Pokračování v naplánovaných investicích – zatím bez informací, doufejme 
v nejlepší na následujícím shromáždění společenství 17.6.2019 
 
Nejdůležitější položky ze seznamu se přenesou do prezentace revizora pro 
zmíněné shromáždění, a předpokládá se diskuze na tato témata. Vlastníkům 
revizor připomíná, že mají možnost se s technickými podrobnostmi seznámit, 
jako v minulosti, hodinu před zahájením vlastního shromáždění, aby se poté 
průběh nezdržoval právě nadměrnými podrobnostmi... 
 
         14.6.2019 zapsal D. Ledvina 
         vyvěšeno na webu 15.6.2017 

Zpráva revizora – 23. týden 2019 

http://www.evropska530.cz/data/zapisy/80.pdf
http://www.evropska530.cz/data/shromazdeni/21/21_revizor.pdf
http://www.evropska530.cz/?page_id=878

		2019-06-14T22:24:46+0200
	Ing. David Ledvina




